

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

AUSSTELLERINFORMATION – EXHIBITOR INFORMATION

for the english version please scroll down or click here

1. Action Lab

Für die weitere Programmgestaltung und Kommunikation senden Sie uns bitte die Informationen für Ihren Workshop bzw. Ihr Action-Lab zu. Hierzu benötigen wir folgende Details:

- Name und Position des Referenten
- E-Mail-Adresse und Mobilnummer (für dringende Fälle vor Ort)
- Profilbild (für die Kommunikation und Website)
- Kurzer Lebenslauf (CV)
- Titel der Präsentation



Deadline: 08.04.2026
an f.wegele@cyberai-expo.de

2. Standplanung

2.1 Ausstattung

In Ihrem gebuchten Standpaket ist folgendes enthalten:

- 1 kW Stromanschluss und WLAN vom Convention Center
- 1 Bildschirm (ca. 43 Zoll)
- 3 Barhocker, 1 Stehtisch, 2 Sessel und 1 Couchtisch
- 1 Grünpflanze
- 1 Standblende



Wichtige Hinweise zur Standausstattung:

Bitte beachten Sie, dass das Aufhängen von Postern oder anderen visuellen Materialien an den Trennwänden nur gestattet ist, wenn diese dadurch nicht markiert, zerkratzt oder beschädigt werden.

Bitte informieren Sie uns umgehend, wenn Sie mit einem höheren Stromverbrauch rechnen oder einen LAN-Anschluss benötigen und bestellen wollen. Wir haben vor Ort keine Möglichkeit, kurzfristig darauf zu reagieren.



Deadline: 13.05.2026, 17:00 Uhr
an f.wegele@cyberai-expo.de

2.2 Standblende / Unternehmenslogo

In Ihrem Standpaket ist eine Logo-Blende mit den Maßen [2000mm X 500mm mit Direktdruck] inkludiert. Bitte senden Sie uns hierfür das Logo, das auf dem Stand abgebildet werden soll, als Vektordatei zu.



Deadline: 10.06.2026, 17:00 Uhr
als als PDF Druckdatei ohne Beschnitt an f.wegele@cyberai-expo.de

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

2.3 Weitere Standgrafiken

Die Wände des verwendeten Messestandsystems sind in Weiß gehalten. Sollten Sie individuelle Standgrafiken wünschen, können Sie diese direkt über unseren Servicepartner „Unnasch and Friends“ bestellen. Ein entsprechendes Bestellformular finden Sie im Anhang. Bei Rückfragen dazu wenden Sie sich direkt an unseren Partner.

Kontakt: Unnasch and Friends GmbH&Co.KG, Marcel Eule, Projektleiter,
marceleule@unnaschandfriends.de, Tel.: +49 8141 5394541



Deadline: 10.06.2026, 17:00 Uhr
als PDF Druckdatei an marceleule@unnaschandfriends.de

2.4 Weitere Bestellungen

Sollten Sie weitere Ausstattung für Ihren Stand, zusätzliches Mobiliar, Strom- oder LAN-Anschlüsse benötigen, kümmern wir uns gerne gemeinsam mit unseren Servicepartnern darum und senden Ihnen ein Angebot zu. Bitte informieren Sie uns hierüber frühzeitig.



Deadline: 10.06.2026, 17 Uhr
an f.wegele@cyberai-expo.de

2.5 Technische Details zum Monitor

Die optimale Lösung ist die Nutzung eines USB-Sticks im MP4-Format. Die Datei sollte nicht größer als 4 GB sein, da es sonst zu Übertragungsproblemen kommen kann. Alternativ stehen drei HDMI-Eingänge und ein DisplayPort zur Verfügung.

3. Netzwerk-Aktivierung

3.1 Media Package

Damit Sie auch Ihr Netzwerk und Ihre Community über das Event informieren können, haben wir Ihnen ein Kommunikationspaket mit Bannern und einem Standardtext zusammengestellt. [DOWNLOAD ZIP FILE](#)

3.2 Voucher Code für kostenfreie Tickets

Um Ihr Netzwerk und Community einladen zu können, erhalten Sie in dieser Email Ihren persönlichen Promo-Code, den Sie jederzeit teilen dürfen.

Die Registrierung und Einlösung des Codes erfolgt über
<https://app.eveos.com/registration/cyberai-de-26-registration>

Wichtig: Standpersonal müssen Sie nicht über den Code anmelden. Zusätzlich haben Sie die Möglichkeit, über Ihr Aussteller Portal jederzeit zu verfolgen, wer Ihren Code bereits genutzt hat. So können Sie den Erfolg Ihrer Einladungskampagnen direkt messen. (siehe Punkt 4). Sollte der Code bereits aufgebraucht sein, geben Sie uns bitte direkt Bescheid.

4. Aussteller Portal

Den Link zum Aussteller Portal finden Sie unter [Eveos Dashboard](#)

4.1 LOGIN

Da Sie bereits als Aussteller angelegt sind, müssen Sie sich lediglich mit Ihrer Mail-Adresse in das Backend einloggen. Sie erhalten einen Einmal-Code an Ihre hinterlegte E-Mail-Adresse, mit dem Sie sich einloggen können.



Bitte geben Sie uns Bescheid, wenn wir die E-Mail-Adresse bzw. die Ansprechperson ändern sollen.

4.2 Profil bearbeiten

In Ihrem Ausstellerprofil können Sie Logos, Texte zum Unternehmen, URLs, Social Media Profile etc. selbstständig auswählen, austauschen und jederzeit bearbeiten.

4.3 Standpersonal anmelden

Unter dem Punkt ‚**Badges**‘ können Sie Ihre Kollegen und Kolleginnen bzw. Ihr Standpersonal anmelden. Sie müssen dafür lediglich Namen, E-Mail-Adresse etc. eingeben. Die Aussteller-Badges werden vor dem Event an die hinterlegte E-Mail-Adresse versendet bzw. sind auch in Ihrem Ausstellerprofil als Download verfügbar.

4.4 Promo Code verwalten

Unter dem Punkt ‚**Promo-Code**‘ sehen Sie den oben erwähnten Voucher-Code, den Sie für Ihre Einladungen und Kommunikationsaktivitäten nutzen können. Sie können diesen auch direkt über den Link versenden „share link“ oder sich einen QR-Code generieren.

Unter dem Punkt ‚**Participants**‘ können Sie direkt einsehen, wer sich bereits mit dem Code registriert hat. Hier finden Sie auch die dazugehörigen Kontaktdetails, um den Erfolg Ihrer Einladungen zu messen. Sobald sich Personen über den Code registriert haben, steht Ihnen zudem ein Downloadlink für die Daten zur Verfügung

4.5 Technische Probleme & Support



Sollten Sie Fragen oder Unterstützung benötigen oder sollte es ein technisches Problem geben, wenden Sie sich bitte direkt an Franziska Wegele (f.wegele@cyberai-expo.de). Wir werden Ihr Anliegen gegebenenfalls weiterleiten

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

5. Mehr Visibilität

Für mehr Sichtbarkeit rund um die Cyber / AI Expo bieten wir verschiedene Sponsoring- und Marketingmöglichkeiten an.


5.1 Lanyard Sponsoring (Exclusive) – 10.000 EUR

Die Lanyards für die Teilnehmer-Badges werden in Ihren Unternehmensfarben gestaltet. Die Produktion der Lanyards wird vom Veranstalter übernommen

5.2 Executive Partnership (Limited) – 12.000 EUR

Sichern Sie sich erstklassige Sichtbarkeit durch die Präsenz Ihres Logos und Ihres Status als Executive Partner in der gesamten Event-Kommunikation (Website, Newsletter, Badges, Kaffeepausen, Beschilderung etc.) PLUS 1 XL Workshop (30 Minuten)

5.3 Cyber / AI Innovation World Cup – Partnership ab 5.000 EUR

 With 20 years of successful competitions and business matchings, the Innovation World Cup® Series is the most established open innovation as a service platform worldwide. We discover emerging applications, solutions, and investment opportunities with massive growth potential — serving as the definitive interface between groundbreaking innovative techpreneurs and leading industry partners.

The Cyber / AI Innovation World Cup® is a high level platform for Cyber Security startups & scaleups. Participants are invited to showcase their cutting-edge technologies and solutions, with the most promising solutions being recognized and awarded at the Cyber / AI Expo in Munich - 24 June 2026.

Further information <https://www.innovationworldcup.com/cyber-ai-innovation-world-cup/>

Request sponsoring options with direct access to database: Maximilian Rupprecht, M.Rupprecht@Techprnrs.com

Dates & Times

set-up

23.06.2026, 17:00 – 19:00

24.06.2026, 07:30 – 09:00

event time

24.06.2026, 09:00 – 18:00

dismantling

24.06.2026, 18:00 – 24:00

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

EXHIBITOR INFORMATION

1. Action Lab

For program planning and communication, please send us the information for your workshop or Action Lab. We require the following details:

- Name, Position of speaker
- Email, Mobile Number (for urgent cases onsite)
- Profile Picture (to be published in communication and website)
- Short CV
- Presentation Title



Deadline: 08.04.2026

to f.wegele@cyberai-expo.de

2. Booth Planning

2.1 Equipment

Your booked booth package includes:

- 1 kW power connection and Wi-Fi (provided by the Convention Center)
- 1 screen (approx. 43 inches)
- 3 bar stools, 1 high table, 2 armchairs, and 1 coffee table
- 1 green plant
- 1 fascia board (header sign)



Important Equipment Notes:

Please note that hanging posters or other visual materials on the partition walls is only permitted if they do not mark, scratch, or damage the surfaces.

Please inform us immediately if you expect higher power consumption or require a LAN connection. We cannot accommodate short-term requests on-site.



Deadline: 13.05.2026, 17:00

to f.wegele@cyberai-expo.de

2.2 Fascia Board / Company Logo

Your booth package includes a logo fascia board [2000mm x 500mm, direct print]. Please send us the logo to be displayed as a vector file.

Format: PDF print file without bleed



Deadline: 13.05.2026, 17:00

to f.wegele@cyberai-expo.de

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

2.3 Additional Booth Graphics

The walls of the exhibition stand system are white. If you require custom booth graphics, you can order them directly from our service partner, "**Unnasch and Friends.**" An order form is attached for your convenience. If you have any questions regarding this, please contact our partner directly.

Contact: Unnasch and Friends GmbH&Co.KG, Marcel Eule, Projektleiter,
marceleule@unnaschandfriends.de, Tel.: +49 8141 5394541



Deadline: 10.06.2026, 17:00

as print ready pdf to marceleule@unnaschandfriends.de

2.4 Further Orders

If you require additional booth equipment, furniture, power, or LAN connections, we will coordinate with our service partners and provide you with an offer. Please inform us of your requirements as early as possible..



Deadline: 10.06.2026, 17:00

to f.wegele@cyberai-expo.de

2.5 Technical Details for the Monitor

The optimal solution is to use a USB stick with the file in **MP4 format**. The file size should not exceed **4 GB**, as larger files may cause transfer issues. Alternatively, three HDMI inputs and one DisplayPort are available.

3. Network Activation

3.1 Media Package

To help you inform your network and community about the event, we have put together a communication package with banners and a standard text. [DOWNLOAD ZIP FILE](#)

3.2 Voucher Code for free Tickets

To invite your network and community, please find your personal promo code in this email. You are welcome to share it at any time.

Registration and code redemption take place at <https://app.eveos.com/registration/cyberai-de-26-registration>

Important: You do not need to register booth staff using this code. Additionally, you can track who has used your code at any time via your exhibitor portal. This allows you to measure the success of your invitation campaigns directly (see point 4). Should the code reach its limit, please let us know immediately..

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

4. Exhibitor Portal

The link to the exhibitor portal can be found at: [Eveos Dashboard](#)

4.1 LOGIN

As you are already registered as an exhibitor, you only need to log in to the backend with your email address. You will receive a one-time code at your registered email address to complete the login.



Please let us know if we should change the email address or the primary contact person.

4.2 Edit Profil

In your exhibitor profile, you can independently select, exchange, and edit logos, company descriptions, URLs, social media profiles, and more at any time.

4.3 Register Booth Staff

Under the '**Badges**' section, you can register your colleagues and booth staff. You only need to enter their name, email address, and other required details. Exhibitor badges will be sent to the registered email address before the event and will also be available for download in your exhibitor profile.

4.4 Manage Promo Code

Under the '**Promo Code**' section, you will find the voucher code mentioned above for your invitations and communication activities. You can send this directly via the "share link" or generate a QR code.

Under the '**Participants**' section, you can see who has already registered using your code. You will also find the corresponding contact details here to measure the success of your invitations. Once people have registered using the code, a data download link will be available to you.

4.5 Technical Support



Should you have any questions, require assistance, or encounter a technical problem, please contact Franziska Wegele (f.wegele@cyberai-expo.de) directly. We will forward your request if necessary.

June 24, 2026

MUNICH, BMW Welt

Redefining Digital Resilience

5. Increased Visibility

For more visibility around the Cyber / AI Expo, we offer various sponsoring and marketing opportunities.

5.1 Lanyard Sponsoring (Exclusive) – 10.000 EUR

The lanyards for the attendee badges will be designed in your company colors. The organizer will handle the production of the lanyards.

5.2 Executive Partnership (Limited) – 12.000 EUR

Secure premium visibility through the presence of your logo and your status as an Executive Partner throughout all event communications (website, newsletter, badges, coffee breaks, signage, etc.) PLUS 1 XL Workshop (30 minutes).

5.3 Cyber / AI Innovation World Cup – Partnership starting at 5.000 EUR



With 20 years of successful competitions and business matchings, the Innovation World Cup® Series is the most established open innovation as a service platform worldwide. We discover emerging applications, solutions, and investment opportunities with massive growth potential — serving as the definitive interface between groundbreaking innovative techpreneurs and leading industry partners.

The Cyber / AI Innovation World Cup® is a high level platform for Cyber Security startups & scaleups. Participants are invited to showcase their cutting-edge technologies and solutions, with the most promising solutions being recognized and awarded at the Cyber / AI Expo in Munich - 24 June 2026.

Further information <https://www.innovationworldcup.com/cyber-ai-innovation-world-cup/>

Request sponsoring options with direct access to database: Maximilian Rupprecht, M.Rupprecht@Techprnrs.com

Dates & Times

set-up

23.06.2026, 17:00 – 19:00

24.06.2026, 07:30 – 09:00

event time

24.06.2026, 09:00 – 18:00

dismantling

24.06.2026, 18:00 – 24:00